
 

 

Tyczyn, dnia 27 stycznia 2017 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.32.2017 

 

Protokół Nr 32/2017 

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 27 stycznia 2017 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji, ustalenie porządku obrad. 

Obrady XXXII sesji Rady Miejskiej VII kadencji w Tyczynie o godz. 9.00 otworzył   

Adam Skowroński Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości. 

Następnie stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się   

15 radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad.2.  Ustalenie porządku obrad. 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązy-

wania   Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Tyczyn 

na 2017 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimna-

zjów do nowego ustroju szkolnego w Gminie Tyczyn. 

6. Podjęcie uchwały  w  sprawie  przystąpienia Gminy Tyczyn do realizacji Projektu pn. 

„Rozwój gospodarki niskoemisyjnej oraz poprawa mobilności mieszkańców poprzez 

usprawnienie zrównoważonego transportu publicznego na terenie ROF” w ramach Regio-

nalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie na zadanie: „Budowa 

kanalizacji sanitarnej w Kielnarowej i Borku Starym, budowa kanalizacji sanitarnej Kiel-

narowa Zagonianka Część I: Kanalizacja sanitarna w Kielnarowej Część II: Kanalizacja 

sanitarna w Borku Starym Część III: Kanalizacja sanitarna w Kielnarowej Zagonianka”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Tyczyn. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2017 r.  

11. Informacja o pracy Rady Miejskiej:  

a) sprawozdania z działalności stałych komisji Rady za 2016 r. oraz przedstawienie 

planów pracy komisji na 2017 r.,    

b) przedstawienie tematyki i terminarza pracy Rady Miejskiej na 2017 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

13. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

14. Sprawy różne, wolne wnioski. 

15. Zapytania i interpelacje. 

16. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

17. Zakończenie sesji. 
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Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Mieczysława Płonkę, Zdzisława   

Prokopa i Tadeusza Ruszla. 

Rada w obecności 15 radnych - 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz   

0 głosach „wstrzym. się” – wybrała Komisję Wnioskową w zaproponowanym   

składzie. 

 

Ad.4. Uchwała: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Proble-

mów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Tyczyn na 2017 r. 

- Pracownik UM, Ewa Chlebek powiedziała m.in.:, że Gminny Program Profilaktyki   

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2017 r. 

określa zakres zadań własnych wynikających z art. 41 ust.1 ustawy z dnia 26 października 

1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz art.10 ust.1 

ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii. Program jest corocznie   

aktualizowany, stanowi kontynuację i uzupełnienie dotychczasowych działań realizowa-

nych w zakresie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych na terenie gminy 

Tyczyn. Przyjęcie przez Radę Miejską Programu jest podstawą do realizacji działań w nim 

zawartych zgodnie z treścią ustaw. Następnie omówiła Program. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 24 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Tyczyn na 2017 r. wraz   

z przegłosowanym wnioskiem. Następnie odczytał treść wniosku.  

Komisja pozytywnie przegłosował ustny wniosek Wiceprzewodniczącej Komisji   

Anity Drążek, aby w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania   

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Tyczyn na   

2017 r. w rozdziale IV, puk III dopisać ppkt 11 w brzmieniu: „Wykorzystanie strony   

internetowej gminy Tyczyn do realizacji działań informacyjno-edukacyjnych”. 

- Przewodniczący powiedział, że zgłoszony wniosek został ujęty w poprawionej uchwale,   

którą radni otrzymali.  

- Radna G. Szawara zapytała, czy z tymi rodzinami pracuje asystent rodziny.  

- Pracownik UM, E. Chlebek wyjaśniła, że asystenci rodziny są przydzielani przez   

M-GOPS.  

- Przewodniczący Zarządu Osiedla, Jan Napora powiedział, że osoby pijące spotykają się 

w opuszczonych domach przy ul. Grunwaldzkiej w okolicy „Marmaxu” i „Biedronki”.   

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr XXXII/218/17 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu   

Profilaktyki i Rozwiązywania   Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Tyczyn na 2017 r. 

 

Ad.5. Uchwała: projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego w Gminie Tyczyn. 

- Kierownik GZOS, Ewelina Wyżykowska przedstawiła treść uchwały. Następnie wyjaśni-

ła, że zgodnie z nowymi przepisami wprowadzającymi ustawę – Prawo oświatowe, uchwa-

ły w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju muszą zostać podjęte przez rady 

gmin. Dodała, że organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego jest zobowiązany 

do podjęcia uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju 

szkolnego. Samorząd musi przedłożyć uchwałę związkom zawodowym oraz kuratorowi 

oświaty w celu uzyskania pozytywnej opinii w zakresie zgodności z prawem zapropono-

wanych rozwiązań oraz zapewnienia wszystkim uczniom możliwości realizacji obowiązku 
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szkolnego  i obowiązku nauki. Następnie kurator oświaty wyda opinię w ciągu 21 dni od 

dnia otrzymania uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci  szkół do nowego ustroju 

szkolnego. Opinia kuratora oświaty będzie wiążąca dla samorządu. Powiedziała również, 

że na opinię nie będzie przysługiwało zażalenie. Będzie natomiast przysługiwała skarga   

do wojewódzkiego sądu administracyjnego. Po otrzymaniu pozytywnej opinii kuratora 

oświaty organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, do dnia 31 marca 2017 r. 

podejmie uchwałę w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego. 

Ustawa daje możliwość wydania przez kuratora oświaty warunkowej pozytywnej opinii    

o zaprezentowanym w przedłożonej uchwale projekcie sieci szkół dostosowanej  do nowe-

go ustroju szkolnego. W przypadku nieuzyskana pozytywnej opinii kuratora oświaty bądź 

też niepodjęcia uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego 

do 31 marca 2017 r., obowiązywać będą dotychczasowe uchwały w sprawie sieci szkół. 

Ustalając sieć szkół gmina powinna dążyć do tego, aby szkoła podstawowa była szkołą   

o pełnej strukturze organizacyjnej (obejmującą klasy I-VIII) oraz funkcjonowała w jednym 

budynku lub jego bliskiej lokalizacji. Organ wykonawczy jednostki samorządu terytorial-

nego opracuje i poda do publicznej wiadomości informację w sprawie planu sieci szkół, 

jaki będzie obowiązywał od dnia 1 września 2017 r., z uwzględnieniem zmian w sieci 

szkół, które nastąpią z mocy prawa. Na koniec powiedziała, że uchwała w sprawie dosto-

sowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego będzie stanowić jednocześnie akty zało-

życielskie szkół powstających w wyniku włączeń dokonywanych mocą uchwały, stąd też 

określać będzie podstawowe elementy aktu założycielskiego, takie jak: typy, nazwy   

i siedziby szkół, daty rozpoczęcia działalności przez te szkoły oraz rok szkolny, w którym 

rozpocznie się kształcenie w klasie I szkoły podstawowej. 

- Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 24 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego   

ustroju szkolnego w Gminie Tyczyn. 

- Radny T. Chlebek zapytał, co się stanie, jeżeli związki zawodowe przedstawią negatywną 

opinię.  

- Kierownik GZOS E. Wyżykowska wyjaśniła, że opinia Kuratorium jest wiążąca dla   

gminy, natomiast opinia związków zawodowych nie wpływa na podjęcie uchwały. 

- Radny G. Lampart zapytał, czy po zlikwidowaniu gimnazjum, co się stanie z ze sztanda-

rem i z patronem szkoły.  

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że po wygaszeniu gimnazjum zostanie podjęta   

decyzja, czy patronem szkoły będzie Św. Jan Paweł II. 

- Radna J. Czarnik powiedziała, że Szkoła Podstawowa w Kielnarowej nie ma imienia. 

Czy była by możliwość przeniesienia patrona z gimnazjum do Kielnarowej.  

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że w obecnej chwili nie ma takiej możliwości i należy 

poczekać aż zostanie wygaszone gimnazjum.  

- Radny T. Oleniacz zapytał jak jesteśmy przygotowania do reformy oświaty.  

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że gmina jest przygotowana do reformy pod wzglę-

dem warunków lokalowych i finansowym. Szkoła Podstawowa będzie się mieściła   

w dwóch budynkach. W szkole podstawowej będą się uczyły klasy od pierwszej do czwar-

tej, będzie „zerówka” i przedszkole. Natomiast klasy od piątej do ósmej będą uczęszczały 

do budynku gimnazjum, bo te klasy wymagają specjalistycznych pracowni. W Hermano-

wej nie ma problemów, w Kielnarowej trzeba dostosować obiekt, w Borku Starym nie ma 

problemów. Problem może wystąpić problem, bo szkoła ma mało klas lekcyjnych. Będzie 

zorganizowane spotkanie z dyrektorami, ponieważ nauczyciele boją się, że będą zwalniani. 

Na razie nie przewiduję się zwolnień. Dodał, że trzeba na bieżąco rozwiązywać problemy 

związane z wprowadzaną reformą. Pięciu nauczycieli planujemy, że przejdą do szkół   
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średnich, a ci, co pozostaną będą musieli uczyć po dwa lub więcej przedmiotów. Myślę,   

że to,  co proponujemy będziemy mogli realizować od września br. 

- Radny T. Chlebek zapytał czy szkoły mogą odmówić przyjęcia ucznia do szkoły,   

w związku z wprowadzeniem obwodów.  

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że o przyjęciu ucznia z poza obwodu decydują odrębne 

przepisy. Jeżeli będzie to zgodne z przepisami to uczniowie będą przyjmowani. Dodał,   

że w każdej szkole są przedszkola, które przyjmują dzieci od trzech do sześciu lat.    

- Kierownik GZOS, E. Wyżykowska powiedziała, że do 2020 r. w szkołach powstaną   

zespoły szkolno-przedszkolne.     

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr XXXII/219/17 w sprawie projektu dostosowania sieci szkół   

podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego w Gminie Tyczyn. 

 

Ad. 6. Uchwała: przystąpienia Gminy Tyczyn do realizacji Projektu pn. „Rozwój gospo-

darki niskoemisyjnej oraz poprawa mobilności mieszkańców poprzez usprawnienie zrów-

noważonego transportu publicznego na terenie ROF” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020.   

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że projekt „Rozwój gospodarki niskoemisyjnej oraz po-

prawa mobilności mieszkańców poprzez usprawnienie zrównoważonego transportu      

publicznego na terenie ROF” jest kolejnym projektem realizowanym w ramach strategii 

Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego w formule Zintegrowanych Inwestycji Teryto-

rialnych. Liderem projektu jest Związek Gmin Podkarpacka Komunikacja Samochodowa. 

Celem Projektu jest zmniejszenie emisji zanieczyszczeń. Natomiast głównym projektem 

jest   zakup nowoczesnego ekologicznego i przystosowanego dla osób niepełnosprawnych                 

taboru autobusowego. Dodał, że w naszej gminie planuje się budowę chodnika o około   

1,2 km przy drodze wojewódzkiej w Borku Starym, aby inwestycja znalazła się   

w projekcie  musi być komunikacja. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 25 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Tyczyn do realizacji Projektu pn. „Rozwój   

gospodarki niskoemisyjnej oraz poprawa mobilności mieszkańców poprzez usprawnienie 

zrównoważonego transportu publicznego na terenie ROF” w ramach Regionalnego   

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020.   

- Radny E. Malak zapytał, czy w tym projekcie może startować np. pan Szostek. 

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że nie może, bo liderem projektu jest Związek Gmin 

Podkarpacka Komunikacja Samochodowa. 

- Radna J. Czarnik zapytała, czy do projektu można dołączyć budowę chodnika   

w Kielnarowej.  

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że gdy będzie możliwość uzyskania pozwolenia   

na budowę, to będzie wykonany chodnik.  

- Radny G. Lampart zapytał, czy zakupione autobusy będą obsługiwały gminy zrzeszone   

w Stowarzyszeniu, czy teren powiatu.  

- Burmistrz wyjaśnił, że projekt polega przede wszystkim na wymianie taboru.  

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr XXXII/220/17 w sprawie przystąpienia Gminy Tyczyn do realiza-

cji Projektu pn. „Rozwój gospodarki niskoemisyjnej oraz poprawa mobilności miesz-

kańców poprzez usprawnienie zrównoważonego transportu publicznego na terenie 

ROF” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpac-

kiego na lata 2014-2020.   
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Ad.7. Uchwała: zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie na zadanie: „Budowa kanalizacji 

sanitarnej w Kielnarowej i Borku Starym, budowa kanalizacji sanitarnej Kielnarowa   

Zagonianka Część I: Kanalizacja sanitarna w Kielnarowej Część II: Kanalizacja sanitarna 

w Borku Starym Część III: Kanalizacja sanitarna w Kielnarowej Zagonianka”. 

- Skarbnik Gminy Barbara Matuła powiedziała, że w budżecie gminy na 2017 r. na budo-

wę kanalizacji sanitarnej Kielnarowa Borek Stary, Kielnarowa Zagonianka zaplanowano 

kwotę 1.870.000,00 zł. Po rozstrzygnięciu przetargu kwota na wykonanie zadania wynosi 

1.837.729,71 zł, inspektor nadzoru 30.000,00 zł. Na powyższe zadanie planujemy   

zaciągnąć pożyczkę w WFOŚiGW w Rzeszowie w wysokości 1.195.000,00 zł tj. 80% 

kwoty netto zadania z jednym rokiem karencji i spłatą w 9 ratach w latach 2018-2026.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 26 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie na zadanie: „Budowa kanalizacji sanitar-

nej w Kielnarowej i Borku Starym, budowa kanalizacji sanitarnej Kielnarowa Zagonianka 

Część I: Kanalizacja sanitarna w Kielnarowej Część II: Kanalizacja sanitarna w Borku 

Starym Część III: Kanalizacja sanitarna w Kielnarowej Zagonianka”. 

- Radny T. Oleniacz zapytał, czy są określone warunki pożyczki. 

- Burmistrz J. Skotnicki wyjaśnił, że pożyczka będzie wzięta na ogólnych zasadach, jakie 

są w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie, 

czyli oprocentowanie w skali roku 2,5% oraz możliwość umorzenia 15% pożyczki po jej 

całkowitym spłaceniu. 

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr XXXII/221/17 w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Rzeszowie 

na zadanie: „Budowa kanalizacji sanitarnej w Kielnarowej i Borku Starym, budowa 

kanalizacji sanitarnej Kielnarowa Zagonianka Część I: Kanalizacja sanitarna   

w Kielnarowej Część II: Kanalizacja sanitarna w Borku Starym Część III: Kanaliza-

cja sanitarna w Kielnarowej Zagonianka”. 

 

Ad.8. Uchwała: emisji obligacji. 

- Skarbnik Gminy Barbara Matuła powiedziała, że w uchwale budżetowej gminy Tyczyn 

na 2017 r. zaplanowano emisję obligacji komunalnych na łączną kwotę 4.228.000,00 zł   

z przeznaczeniem na finasowanie deficytu budżetowego w wysokości 2.958.411,12 zł  

i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w kwocie 1.269.588,88 zł. Obligacje zostaną 

wykupione w latach 2023 – 2027.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 26 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie emisji obligacji. 

- Radny, T. Oleniacz zapytał, jakie zobowiązania zostaną spłacone. 

- Skarbnik Gminy, B. Matula wyjaśniła, że zostaną spłacone kredyty bankowe zaciągnięte 

w ubiegłych latach. 

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr XXXII/222/17 w sprawie emisji obligacji. 

 

Ad.9. Uchwała: zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

- Skarbnik Gminy, B. Matuła wyjaśniła, że zmiany załącznika nr 1 wynikają z dostosowa-

nia Wieloletniej Prognozy Finansowej do zmian budżetowych podjętych na podstawie 

uchwały Rady Miejskiej w Tyczynie  z dnia 27 stycznia 2017 r. Dodała, że zwiększa się 
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przychody budżetu gminy o kwotę 175.291,93 zł, w tym wolne środki, jako nadwyżka 

środków na rachunku bieżącym 175.291,93 zł; zmniejsza się przychody budżetu gminy   

o kwotę 105.291,93 zł; planowaną w budżecie 2017 r. pożyczkę w WFOŚiGW w Rzeszo-

wie w wysokości 1.300.000,00 zł zmniejszamy do kwoty 1.195.000,00 zł; zmniejszamy 

emisję obligacji o 291,93 zł zaokrąglając kwotę emisji do pełnych tysięcy złotych   

tj. 4.228.000,00 zł; zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 70.000,00 zł oraz ustala się 

deficyt budżetu gminy w wysokości 4.328.703,05 zł, który zostanie pokryty: emisją   

obligacji  w kwocie 2.958.411,12 zł; pożyczką w kwocie 1.195.000,00 zł; wolnymi   

środkami w kwocie 175.291,93 zł. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 26 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – 

podjęła uchwałę Nr XXXII/223/17 w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tyczyn. 

 

Ad.10. Uchwała: zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2017 r.  

- Skarbnik Gminy, B. Matuła powiedziała m.in.:, że zwiększa się przychody budżetu   

gminy o kwotę 175.291,93 zł, w tym wolne środki, jako nadwyżka środków na rachunku 

bieżącym i przeznacza się na finansowanie deficytu, z tego na: przebudowę drogi Kielna-

rowa Debrza 20.000,00 zł; budowę parkingu przy ul. Armii Krajowej w Tyczynie 

50.000,00 zł; budowę kanalizacji sanitarnej w Borku Starym i Kielnarowej 105.291,93 zł. 

Natomiast zmniejsza się przychody gminy o kwotę 105.291,93 zł. Planowana w budżecie 

2017 r. pożyczkę w WFOŚiGW w Rzeszowie w wysokości 1.300.000,00 zł zmniejszamy 

do kwoty 1.195.000,00 zł, tj. 80% wartości netto (1.494.089,00 zł) wydatków na zadanie 

pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej w Borku Starym i Kielnarowej”; zmniejszamy emisję 

obligacji o kwotę 291,93 zł zaokrąglając kwotę emisji do pełnych tysięcy złotych tj. 

4.228.000,00 zł. Natomiast zwiększa się wydatki budżetu gminy o kwotę 70.000,00 zł   

z tytułu:  

- przebudowy drogi Kielnarowa Debrza – droga do pól - 20 000,00 zł. Zakres prac obejmie 

odcinek drogi do pól o dł. 600 mb polegający na wykonaniu podbudowy z kruszyw   

łamanych, odwodnienia i zjazdów do pól, kwota - 20.000,00 zł. Powyższa droga została 

zgłoszona do dofinansowania z funduszy Urzędu Wojewódzkiego, jako droga do pól. 

- budowy parkingu Park & Ride przy ulicy Armii Krajowej w Tyczynie - 50 000,00 zł. 

Zakres prac obejmuje zaprojektowanie i budowę parkingu dla osób przesiadających się   

na komunikację samochodową. Parking usytuowany jest przy ulicy Armii Krajowej   

w Tyczynie obok przystanku obsługującego komunikację PKS drogą wojewódzką 878. 

Realizacja parkingu prowadzona będzie w ramach projektu „Rozwój gospodarki niskoemi-

syjnej oraz poprawa mobilności mieszkańców poprzez usprawnienie zrównoważonego 

transportu publicznego na terenie ROF”. Omówiła również przeniesienia w wydatków 

zgodnie z kwalifikacja budżetową.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu w dniu 26 stycznia br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2017 r.  

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr XXXII/224/17 w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy   

Tyczyn na 2017 r. 

 

Przerwa od godz. 11.25 do godz. 11.35. 
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Ad.11. Informacja o pracy Rady Miejskiej.  

- Przewodniczący poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady od przedstawienie 

sprawozdań z pracy komisji za rok 2016 oraz planów pracy na 2017 r.   

- Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Tomasz Chlebek przedstawił   

sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r. oraz omówił plan pracy na 2017 r.   

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Ryszard Fornal omówił   

sprawozdanie z pracy Komisji za 2016 r. oraz przedstawił plan pracy na 2017 r.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak omówił sprawozdanie 

z pracy Komisji za 2016 r. oraz przedstawił plan pracy na 2017 r. 

- Przewodniczący Rady Adam Skowroński przedstawił i omówił działalność Rady   

Miejskiej w 2016 r. oraz omówił tematykę i terminarz pracy Rady Miejskiej w 2017 r. 

 

Ad.12. Uchwała: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Oleniacz przedstawił sprawozdanie   

z wykonania pracy Komisji za rok 2016, a następnie przestawił projekt planu pracy   

Komisji Rewizyjnej na 2017 r.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący zarządził glosowanie.   

Rada w obecności 15 radnych – 15 głosami „za”, 0 „przeciw.”, 0 „wstrzym. się”   

– podjęła uchwałę Nr XXXII/225/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Ad.13. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 

- Burmistrz, J. Skotnicki powiedział m.in., że:  

- został przyjęty do finasowania projekt e-urząd,  

- wziął udział w spotkaniu w sprawie obniżenia cen zakupu gazu,  

- uczestniczył w spotkaniu dotyczącym zmianom oświatowym w Gminie Trzebownisko,  

- poinformował, że został przyjęty wniosek w Urzędzie Marszałkowskim na przebudowę 

mostu na Strugu i przebudowę drogi od mostu do skrzyżowania ul. Grunwaldzkiej   

z ul. Orkana oraz przebudowę drogi w kierunku Borku Starego z przebudową skrzyżowa-

nia przy wjeździe do hali do gimnazjum i CDKiIT,   

- wypłacone zostały wyrównania dla nauczycieli zgodnie z art.30 Karty Nauczyciela – 

kwota wynosi 100.360,76 zł,  

- uczestniczył w przeglądzie kolędowym chórów w M-GOK w Tyczynie,   

- ogłoszono przetargi na termomodernizację budynków: Domu Ludowego w Hermanowej, 

byłej szkoły w Hermanowej Czerwonkach, Domu Ludowego w Matysówce, OSP w Kiel-

narowej, M-GOK w Tyczynie, Urzędu Miejskiego oraz byłej „porodówki” w Tyczynie. 

  
Ad.14. Sprawy różne, wolne wnioski. 

- Przewodniczący poinformował radnych, że w I kwartale 2017 r. zostało zakupionych   

tylko 5 egzemplarzy „Gazety Samorządu i Administracji” ze względu na wysoką cenę. 

Gazetę radni będą mogli wypożyczyć lub przejrzeć w biurze rady.  

- Radny M. Płonka zapytał, czy będą środki finansowe na realizację zadań oświatowych 

związanych z wprowadzana reformą. Powiedział, również, że patrona szkoły wybiera rada 

pedagogiczna, rada rodziców i samorząd szkolny, natomiast sztandar gimnazjum powinien 

pozostać w szkole, gdzie można by zorganizować kącik historyczny.  

- Przewodniczący powiedział, że zanim zostanie wybrany patron szkoły, to powinna być 

wykonana praca wychowawcza dotycząca tego patrona, a następnie na wniosek szkoły 

rada gminy podejmuje uchwałę o nadaniu szkole imienia.  

- Radny T. Chlebek poinformował radnych o przebiegu imprezy, która odbyła się   

15 stycznia br. w związku z Wielką Orkiestrą Świątecznej Pomocy. 
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- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki E. Malak poinformował, że na   

posiedzeniu Komisji w dniu 26 stycznia br. Komisja wydała negatywną opinię dotyczącą 

wniosku o rozpatrzenie zwiększenia dotacji dla Niepublicznego Żłobka „Klasa Bobasa”   

w Tyczynie. Następnie odczytał opinię. 

- Radny T. Chlebek stwierdził, że dotacja z gminy do dziecka uczęszczającego do żłobka 

jest wystarczająca. Dodał, że nie wszystkie żłobki prywatne maja dotacje od samorządów.   

- Wiceprzewodnicząca MRGT Natalia Michałek zgłosiła problem o nierzetelnym   

wykonywaniu swoich obowiązków przez listonosza w Tyczynie.  

- Burmistrz. J. Skotnicki powiedział, że będzie interweniował na poczcie w Tyczynie.   

- Przewodniczący Zarządu Osiedla Jan Napora zapytał, czy będzie nabór wniosków   

na wymianę kotłów grzewczych w związku z problemem smogu. Powiedział również,   

że docierają do niego informacje o nierzetelnym wykonywaniu swoich obowiązków przez 

listonosza w Tyczynie.  

- Burmistrz J. Skotnicki powiedział, że w obecnie nie ma związanego z wymianą pieców 

do centralnego ogrzewania.      

 

Ad.15. Zapytania i interpelacje – brak. 

 

Ad.16. Głosowanie wniosków – brak 

 

Ad.17. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Adam Skowroński   

o godz. 13.05 zamknął XXXII sesję Rady Miejskiej w Tyczynie.  

 
Protokołowała:  

Dorota Michalak   

 

 

 

 

 

        Przewodniczył  

     Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

      Adam Skowroński 
 

 

 

 

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 27 stycznia 2017 r. zarejestrowa-

ny został na nośniku elektronicznym (płyta CD) – dostępny w biurze rady.  

 

 

 


